

English version follows the Chinese one.

各位逸夫書院同學：

因各種原因而未符合本學期書院聚會出席要求的同學，可以登入以下連結觀看書院聚會錄影：

[09月18日](#) – 瘟疫文學的隔離愛 (講者：鄧小樺女士)

[10月09日](#) – 如何把辯論應用與不應用於日常生活中 (講者：黃潔慧女士)

[10月16日](#) – 學習與貢獻、積極思維的力量 (講者：逸夫之星傑出校友 2019 古惠珊醫生、吳國聲先生)

[10月23日](#) – 身陷囹圄終不悔 (講者：陳健民博士)

[11月20日](#) – 每日都要"隱" (講者：梁頌康博士)

[11月27日](#) – 寫作塑造人生 (講者：莊梅岩女士)

系統會記錄同學登入及觀看記錄，同學應按個人情況，選擇觀看**未有出席**的書院聚會錄像。觀看錄像的截止日期為 **2020年12月18日(星期五)**，更新的出席記錄可於 **2020年12月28日(星期一)** 後於網上登記及出席系統查閱。

就觀看網上錄像有任何疑問或技術困難，請聯絡 [shaw-assembly@cuhk.edu.hk](mailto:shaw-assembly@cuhk.edu.hk)。

祝各位同學身心健康！

逸夫書院

2020年12月2日

Dear Students of Shaw College,

Students who due to different reasons fail to fulfill relevant attendance requirement for College Assemblies of this term can now watch recordings of past assemblies as follows:

[18 September](#) – Isolation love in pandemic literature (Ms. TANG Siu-wa)

[9 October](#) – To use or not to use debating in our daily life (Ms. WONG Kit-wai)

[16 October](#) – Learning and giving AND Power of positivity (Star of Shaw Awardee 2019: Dr. KO Wai-san Fanny and Mr. NG Kwok-sing Aldous)

[23 October](#) – No regret despite being imprisoned (Dr. CHAN Kin-man)

[20 November](#) – Metaphor we live by (Dr. LEUNG Chung-hong Danny)

[27 November](#) – Shaping one's life through writing (Ms. CHONG Mui-ngam Candace)

The system will record log-in and watching by students as their fulfilling attendance requirement. Students are required to choose videos of those assemblies which they **did not attend**. Deadline of watching is **18 December 2020** (Friday). Updated attendance record will be available for checking after **28 December 2020** (Monday) through Registration and Attendance System.

If you have any questions or experience any technical difficulties regarding the assembly recordings arrangement, please contact [shaw-assembly@cuhk.edu.hk](mailto:shaw-assembly@cuhk.edu.hk).

Stay healthy and cheerful!

Shaw College

2 December 2020